

Title (en)

SYSTEM OF APPARATUS AND DEVICE FOR DISPENSING NEWSPAPERS, MAGAZINES AND ANY TYPE OF PUBLICATIONS.

Title (de)

APPARAT UND AUSGABEVORRICHTUNG VON ZEITSCHRIFTEN, MAGAZINEN UND ALLEN ARTEN VON VERÖFFENTLICHUNGEN.

Title (fr)

SYSTEME D'APPAREIL ET DISPOSITIF DE DISTRIBUTION DE JOURNAUX, MAGAZINES ET AUTRES TYPES DE PUBLICATIONS.

Publication

EP 0602239 A1 19940622

Application

EP 91907880 A 19910412

Priority

- ES 9001175 A 19900425
- ES 9100023 W 19910412

Abstract (en)

Apparatus automatically actuated by introducing coins, and whose characteristics make it appropriate for installation in any place where it is considered useful, such as premises, kiosks or in the open air. It is provided with a lifting system (8), a board (10) with an inclination and predetermined grooves, vertical adjustable bars (15) and two arms (13, 14) for holding and entraining the issues. It is adapted for any size of newspapers, without taking into account the thickness of the newspapers, avoids displacement or alterations which deteriorate the sheets. It may be adapted to one, two, three cabins, etc., large or small, with dispensing outlets of the copies at the top part or at the bottom part, and easy replenishment of the same. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'appareil est actionné automatiquement en introduisant des pièces de monnaie, et présente des caractéristiques qui le rendent apte à être installé en tout lieu où l'on considère utile son service et utilisation, tel que des locaux, des kiosques, ou à l'air libre. Il possède un système élévateur (8), une plaque (10) avec une inclinaison et des rainures pré-déterminées, des barres verticales ajustables (15) et deux bras (13, 14) pour tenir et entraîner les exemplaires. Il est adapté à n'importe quelle dimension de journaux, sans tenir compte de l'épaisseur des journaux, il évite les déplacements et les altérations qui détériorent les feuilles. Il peut être adapté à une, deux, trois cabines, etc. grandes ou petites, avec sortie des exemplaires par la partie supérieure ou par la partie inférieure, et le réapprovisionnement en journaux est aisé.

IPC 1-7

G07F 11/04; G07F 11/14

IPC 8 full level

G07F 11/40 (2006.01); **G07F 11/04** (2006.01); **G07F 11/14** (2006.01); **G07F 17/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

G07F 11/045 (2013.01); **G07F 11/14** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9116692A1

Cited by

WO9966458A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9116692 A1 19911031; AU 7696891 A 19911111; EP 0602239 A1 19940622; ES 2021529 A6 19911101; JP H05500873 A 19930218

DOCDB simple family (application)

ES 9100023 W 19910412; AU 7696891 A 19910412; EP 91907880 A 19910412; ES 9001175 A 19900425; JP 50770991 A 19910412